
Protokol Nr 3/2011 

ze wspolnego posiedzenia 


Komisji stalych Rady Miejskiej 

w dniu 20 pazdziernika 2011 r. 


Posiedzenie rozpoczt(to 0 godz. 16.00 
Lista obecnosci radnych i projekt porz~dku obrad stanowi~ za{~cznik do 
protokoiu. 
Obradom przewodniczyi Z-ca Przewodnicz~cego Rady Miej skiej w Toszku Pan 
Tadeusz Kobiernik 
W posiedzeniu uczestniczyli : 
I.Z-ca Burmistrza Pani Zdzisiawa Mrozek 
2.Skarbnik Gminy Pan Artur Krawczyk 
3 .Przedstawiciel Biura ARCA - Pan Michal Stangel 
4.Radca Prawny Pan Andrzej Malski 
5.Dyrektor Centrum Kultury Pan Artur Czok 
6.V-ce Przewodnicz~cy Gminnej Spolki Wodnej - Pan Marek Port(bski 
7.Kierownik Posterunku PoJicji- Pan Pawl Janarek 
8.Kierownik IKP Pan Bernard Cebula 
9.Podinspektor Pan Jacek Dolinski 
lO.Podinspektor Pan Dariusz Bunda 
V-ce Przewodnicz~cy Rady powital zebranych i przedstawii projekt porz~dku 
posiedzenia. 
Radny Krzysztof Bartnicki wniosl 0 uzupeinienie porz~dku 0 punkt dotycz~cy 
informacji 0 dofinansowaniu pozyskanym przez Gminna Spolkt( Wodn~. 
Radny Marcin Kwasniok zaproponowal , aby w pierwszej kolejnosci omowi6 
projekt uchwaiy dot. zmiany statutu Centrum Kultury "Zamek w Toszku " 
Pan Kobiernik poddal pod glosowanie : przyjt(cie porz~dk ll obrad wraz z 

. . .
zaproponowanyml zmJanaml : 
za przykciem glosowalo 12 radnych 
przeC1W 0 
wstrzmalo si~ ad glosu 0 
Porz~dek obrad zostal przyjt(ty jednogiosnie. 

Zgodnie z propozycj~ radnego Kwasnioka V-ce Przewodnicz~cy rady odczytal 
projekt uchwaly w sprawie : zmiany statutu Centrum Kultury " Zamek w 
Toszku". 
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Dyrektor Centmm Kultury poinformowal , ze zapoznal si« z wczesniejsza,. 

uchwaia intencyjna,. i po rozmowach z Biblioteka,. Powiatowa,. i Biblioteka,. Sla,.ska,. 

potrzymuje stanowisko zawarte w w/w projekcie. 

Radni nie wnieSli uwag do omowionego projektu uchwaiy. 


Ad.1 
Pan Michal Stangel z Biura Projektow Urbanistyki i Architektury 
poinformowal , ze przygotowano analiz« zmian w zagospodarowaniu 
przestrzennym Miasta i Gminy Toszek wraz z ocena,. aktualnosci studium 
uwamnkowan i kiemnk6w zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy 
Toszek oraz obowia,.zuja,.cych na terenie gminy miejscowych plan6w 
zagospodarowania przestrzennego. 
W /w material zostal szczeg6iowo om6wiony. 
Dokument byl analizowany przez Gminna,.Komisj« Architektoniczno
Urbanistyczna,. i uzyskal opini« pozytywna,.. 
Pan Jacek Dolinski dodai , ze w/w Komisja musi bye powolana przez 
Burmistrza Toszka do wszelkich zmian urbanistycznych. 
We wnioskach koncowych stwierdzono , ze w zwia,.zku z licznymi zmianami 
ustawowymi , wnioskowanymi zmianami przeznaczenia teren6w roJnych na 
tereny zabudowy oraz mozliwoscil\. dopuszczenia na terenie gminy powstania 
elektrowni wiatrowych wymagana jest pUnktowa zmiana studium. 
W nast«pnej koJejnosci , aby umozliwie zagospodarowanie teren6w zgodnie z 
wnioskowanymi zmianami przeznaczenia konieczne b«dzie przysta,.pienie do 
zmian miejscowych plan6w zagospodarowania przestrzennego. 
Pan Dolinski dodal , ze zgodnie z ustawa,.kazda kadencja Rady ma obowia,.zek 
przysta,.pienia do oceny studium. 
W zwil\.zku z pytaniami dotycza,.cymi konkretnych sytuacj i I np. przebieg 
obwodnicy / Pan Dolinski podkreslii , ze 0 tych sprawach dyskusja odb«dzie silt 
jak gmina przystapi do zmian. 
W podsumowaniu dyskusji wi«kszoscia,. glos6w / 10:0:2/ radni popraJi podj«cie 
uchwaly w sprawie : aktualnosci Studium uwarunkowan i kierunk6w 
zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Toszek oraz miejscowych 
plan6w zagospodarowania przestrzennego. 
V-ce Przewodnicza,.cy Rady podzi«kowal za przekazanie informacji i 
zaproponowa15 min przerwy. 
Po przerwie : 
V-ce Przewodnicza,.cy Gminnej Sp6iki Wodnej Pan Marek Por«bski 
poinformowal , ze Sp61ka wysta,.pila z wnioskiem do Powiatu 0 dofinansowanie 
do zadania polegaja,.cego na czyszczeniu rowu w Pisarzowicach na dlugosci 
1000 m.Koszt realizacji zadania obliczono na kwote powyzej 24.000 z1. 

Dofinansowanie przyznano w wysokosci 12.182 zl. 

Tennin zakonczenia zadania okreslono na 15 listopada br. 


http:Przewodnicza,.cy
http:Przewodnicza,.cy
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Termin ziozenia sprawozdania ustalono na dzien I8.XI.br. 
Do realizacji zadania Sp6fka Wodna ze swoich srodkow doda 2,5 tys zi 
W zwia..zku z tym , ze proponowany do czyszczenia row jest wlasnoscia.. gminy , 
przedstawiciele Spolki zwrocili si~ 0 dofinansowanie realizacji zadania w 
wysokosci 22.000 zl. 
Z-ca Burmistrza podkresliia , ze Burmistrz proponowal dofinansowanie w 
wysokosci 50% ..TednakZe w tej sprawie musi bye podpisana umowa wspolpracy 
W przypadku dofinansowania w wysokosci 22.000 zl ,w momecie gdy Spolka 
otrzyma juz srodki z Powiatu b~dzie musiaia 50% zwrocie do budzetu Gminy. 
Skarbnik Gminy dodal , ze aby przygotowae na najblizsza.. Sesj~ projekt uchwaly 
o dofinansowaniu , najpierw nalezy podpisae umow~ 0 wspolpracy. 
W podsumowaniu dyskusji radni wi~kszoscia.. glosow / 11 :0: 1 / poparli prosb~ 
Gminnej Spolki Wodnej 0 dofinansowanie zadania czyszczenia rowu w 
Pisarzowicach. 

Na posiedzenie Komisji przybyl radny Andrzej Morciniec .W glosowaniu 
b~dzie braio udziai 13 radnych. 

Ad.2 
Kierownik Posterunku Policji w Toszku Pan Pawel Janarek poinformowal , ze 
ogolnie nastapii wzrost przestl(pczosci na teren ie Gminy. 
W dalszej cz~sci wypowiedzi przedstawil stan osobowy Posterunku , zakres i 
mozliwosci kadrowe do wykonywania zadan .W podsumowaniu podkreslii, ze 
rabunkowa polityka kadrowa pozbawia gmin~ policjantow. 
W zwia..zku z licznym i uwagami dotycza..cymi utrzymania spokoju i porza..dku 
publicznego , oraz koniecznosci ochrony przed wymuszaniem alkoholu od 
nowozencow , radny Konopka zaproponowal , aby w przyszlorocznym budzecie 
zabezpieczye srodki na dodatkowe patrole w okresie letnio-wakacyjnym. 
W odpowiedzi na pytanie 0 koszt dodatkowych patroli Pan Janarek 
poinformowal , ze jest to kwota 20 zl/ godz. brutto dla jednego policjanta. 
W nawia,.zaniu do wymuszania alkoholu od nowozencow Kierownik Posterunku 
wyjasnil, ze od listopada b~dzie obecny w soboty funkcjonariusz Policji. 
Po wysluchaniu informacji V-ce Przewodnicza..cy Rady Miejskiej podzi~kowal 
Panu Janarkowi za udzial w posiedzeniu Komisji . 

Ad.4 
Pan Kobiemik odczytal pismo Zarza..du Miejsko-Gminnego OSP w sprawie 
przyznania dodatkowych srodk6 w na zakup oparu dla : 
- OSP Kotulin 2.400 zl 
- OSP Toszek 4.200 zl 
Zwrocono sie 0 komentarz do Pana Dariusza Bundy. 

http:I8.XI.br
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Pan Bunda poinformowal mit<dzy irmymi , ze srodki na zakup opaiu byly 
zabezpieczone w budzetach poszczegolnych jednostek. 
Jednakze nieprzewidziane awarie : 
- OSP Kotulinie - awaria pieca - koniecznosc zakupu nowego 
- OSP Toszek - awaria beczki samochodu JELCZ - koniecznosc remontu 

samochodu 
spowodowaiy , ze mit<dzy innymi srodki przeznaczone na zakup opalu zostaly 
wykorzystane do usunit<cia w/w awarii. 
Czt<sto , aby pozyskac opal strazacy dokonuj'l wycinki drzew w zamian za 
pozyskanie drzewa. 
Pan Bunda popari prosbt< strazakow , gdyz w okresie zimowym samochody z 
pefnymi zbiomikami nie mog'l stac w nieogrzewanych pomieszczeniach . 
W trakcie dyskusji nad dyscyplin'l budzetow'l OSP V -ce Przewodnicz'lcy Rady 
poddaf pod glosowanie propozycjt< wydzielenia w budzecie poszczegolnych 
jednostek na 2012 srodkow na zakup oparu wzorem wydzielenia srodkow na 
paliwo. 
Radni wit<kszosci'l glosow / 10: 1 :2 / poparli w/w propozycjt<. 
W podsumowaniu dyskusji nad wysokosci'l przyznania dodatkowych srodkow 
radni wit<kszosci'l gfosow / 12:0: 1 / zaproponowali kwott< 2.500 zi na zakup 1,5 
tony wt<gla dla OSP Kotulin oraz 2 ton wt<gla dla OSP Toszek. 
V-ce Przewodnicz'lcy Rady odczytaf kolejne pismo ZaJz'ldu Miejsko
Gminnego OSP w sprawie przyznania dodatkowych srodkow w wysokosci 
25.000 Zf na pokrycie strat sprzt<towych podczas pozaru na terenie GUMITEXU. 

W odpowiedzi na pytanie Pan Bunda poinformowaf , ze jednostki posiadaj'l 

zestawienie start podpisane przez oficerow PSP. 

W podsumowmi:iu dyskusji wit<kszosci'l giosow / 11 :0: 1 - w giosowaniu nie 

birze udzialu radna Irena Klusa nieobecna na sali obrad / ustalono , ze w/w 

pismo zostanie rozpatrzone po przeprowadzeniu inwentaryzacji sprzt<tu OSP. 

Na salt< obrad wrocila radna Irena Klausa - w glosowaniu bt<dzie brafo udzial13 

radnych. 


Ad.3 
1.Projekt uchwaly w sprawie : zarz'ldzenia wyborow sohysa solectwa 

Piuzniczka 
Projekt zostal przygotowany w zwi'lzku z uchwai'lzebrania w iej skiego 0 

odwolaniu sol:tysa soiectwa Pruzniczka. 
Termin wyborow ustalono na dzien 4listopada 2011 r. 
Radni nie wniesli uwag do w/w projektu 
2.Projekt uchwaly w sprawie : zaopiniowania projektu uchwaly Rady Powiatu 

Gliwickiego w sprawie : ustalenia godzin pracy aptek ogolnodostt<pnych , 

funcj onuj'lcych na terenie Powitu Gliwickiego w roku 2012. 
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Radni wittkszosciGt gios6w I 12:0: 1 I zaopiniowali projekt uchwaly Rady 
Powiatu Gliwickiego pozytywnie. 
3. 14 projekt6w uchwal w sprawie : uchwalenia statutu solectw 
Przeprowadzone konsultacje z mieszkailcami nie wprowadziiy zmian do w/w 
projekt6w. 
Radni nie wnidli uwag do proponowanych zapisow w statutach solectw. 
4.Projekt uchwaly w sprawie : uchwalenia Statutu Osiedla Oracze 
Mieszkancy po konsultacjach nie wniesli uwag do w/w projektu. 
Radni na posiedzeniu takze nie wniesli zmian do proponowanego statutu 
Osiedla Oracze. 
5.Projekt uchwaly w sprawie : powoiania Mlodziezowej Rady Gminy w Toszku 

i nadaniajej statutu. 
Radca Prawny Pan Andrzej Malski poinforrnowal , ze projekt zostal 
przygotowany w zwiGtzku z inicjatywGt i oczekiwaniami miodzieZy naszej 
Gminy. 
Projekt statutu powstal w oparciu 0 statuty innych gmin, w kt6rych takie Rady 
funkcjonujGt.Na terenie wojew6dztwa slGtskiego jest ich niewiele. 
Sale obrad opuscil radny Andrzej Morciniec.W glosowaniu udziai weZmie 12 
radnych. 
W trakcie dyskusji na poszczeg6lnymi zapisami radni jednoglosnie I za- 12 I 
zaproponowali przeniesienie w/w projektu na Sesjtt listopadowGt. 
6.Projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2011 
Skarbnik Gminy poinformowal , ze projekt dotyczy przeznaczenia srodk6w 
pochodzGtcych z wynajmu pomieszczen w wysokosci 1.800 z1 na zakup kosy 
spalinowej dla SP w Kotulinie 
Radni nie wnidli uwag do w/w projektu. 
7.Projekt uchwaiy w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2011 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodk6w w wysokosci 134.000 zJ: na dopiaty do 
zbiorowego odprowadzania sciek6w .Kwota ta zabezpieczy dopiaty do k0!1ca br. 
Radni nie wniesli uwag do w/w projektu. 
8.Projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2011 
Projekt dotyczy zwittkszenia dotacji w wysokosci 8.500 zJ: na pokrycie koszt6w 
swiadczenia usiug opiekunczych naszych mieszkanc6w przez CARIT AS. 
Radni nie wniesli uwag do w/w projektu. 

Ad.S 
Z-ca Burmistrza Pani Zdzislawa Mr6zek poinformowaJ:a 0 pismie OSP w 
sprawie sfinansowania zakupu samochodu ratunkowo-gasniczego TATRA w 
kwocie 96.000 z1:. 
Strazacy uzyskali pozwolenie Bunnistrza , aby pojechac i ten samoch6d 
zobaczyc. 

http:funkcjonujGt.Na
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Samoch6d w 2007 r. poddany byl karosacji tzn. wymiana zbiornika , blacharki 
oraz zal uzj i. 
Radny Bartnicki w trakcie swojej wypowiedzi zaproponowal , aby poszukac 
mozliwosci dofinansowania tego zakupu. 
Radny Marcin Kwasniok zaproponowal , aby z decyzjq w tym temacie 
poczekac, moze si~ zna j dq inne rozwiqzania. 
Radny Kocur stwierdzil , ze Rada dyskutuje nad przyzaniem duzo mniejszych 
kwot , a tu chcemy wydac ponad 90.000 zl na zakup starego samochodu. 
Radny Krystian cedzich zaproponowal , aby poczekac z decyzjq, sprawdzic 
inne oferty nawet te z zagranicy.Na dzien dzisiejszy samoch6d JELCZ jest 
wyremontowany. 
W podsumowaniu dyskusji V-ce Przewodniczqcy Rady Miejskiej stwierdzil , ze 
Pani Burmistrz przekazala jedynie informacj~ do dyskusji Rada wr6ci w 
terminie pMniejszym. 
Pani Burmistrz poinformowala r6wniez , ze na spotkaniu Burmistrza z 
mieszkancami Toszka podala propozycja ustawienia znaku zakazu 
zatrzymywania s i ~ i postoju na ulicy Chrobrego. 
Pan Kobiernik zaproponowal , aby na ten temat porozmawiac na kolejnych 
posiedzeniach Komisji. 

Po wyczerpaniu porzqdku obrad V-ce Przewodniczqcy Rady Miejskiej Pan 
Kobiernik podzi~kowal zebranym za udzial i zakonczyl wsp61ne posiedzenie 
Komisji 0 godz. 19.00 

V-cePrzf w dn~'CZqCady Miejskiej 
,)0 

Tadeusz biernik 

http:zagranicy.Na

